
Protokół z obrarJ
XXXI Sesji Rady Gminy

z dnia 29 kwietnia 2014 roku

Na obradach XXXI Sesji Rady Gminy obecni byli:
Wójt Gminy- p. Jerzy Izydorski
Sekretarz Gminy- p. Halina Urbańska
Skarbnik Gminy- p. Jolanta Smętek
sołtysi oraz mieszkańcy gminy
Przewodniczący Rady Gminy p. Ryszard Błaszczyk powitał zebranych i po stwierdzeniu
kworum otworzył obrady XXXI Sesji Rady Gminy.

obrady XXXI Sesji Rady Gminy rozpoczęły się o godzinie 1008, a zakończyły o godzinie l150.

Ad. pkt 2
Przęd przystąpieniem do porządku obrad Przewodniczący poinformował, Że został
wprowadzona dodatkowa uchwała (radni zostali poinformowanl na Komisji Wspólnej) w
sprawie vrryraŻenia opinii do projektu uchwały rady Powiatu w Radziejowie wymieniającej
uchwałę w sprawie okręgów wyborczych' Porządek obrad XXXI Sesji po wprowadzeniu
zmian przedstawia się następuj ąco :

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum.
2. P tzedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXX Sesji Rady Gminy.
4. Sprawozdanię z działalności Wójta z okresu między sesjami'
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na7ata2014-20l8.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budzętu gminy na20l4 rok.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zacirynięcta poŻyczki płatniczej na vq,przedzające
finansowanię działan ze środków pochodzących z budzetu Unii Europejskiej w ramach
Funduszu Europej skiego PROW na lata 2007 -2013 .

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągntęcia długoterminowej poŻyczki na budowę
przydomowych oczyszczalnt ścieków na terenie Gminy osięciny'
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŻeniazgody nazawarcie Porozumięnia we współpracy na

rzecz obszaru Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Powiatu Radziejowskiego na |ata 2014-

2020.
10. Podjęcie uchwały w sprawie wryruŻenia opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w
Radziejowie wymieniającej uchwałę w sprawie okręgów wyborczych.
1 1. Sprawo zdantę ze stanu bezpieczeistwa i porządku publicznego na terenie gminy osięciny
za20|3 rok.
12. Sprawo zdanlę z działa\rrcści Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej za2013 rok.

13. ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy osięciny za20l3 rok.
14. Wnioski i interpelacje.
15. Sprawy róŻnę.
16. Zakoirczenie.

Lista obęcności stanowi załącznik nr l do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 3
Żapi,rzyjęciem protokołuz obrad XXIX Sesji Rady Gminy głosowali wszyscy obecni radni.

Nie wnoszono uwag.



Ad. pkt 4
S prawozdan te z działaIno ści międzys e syj nej prze dstawił Wój t.

Nię wnoszono uwag co do przedstawionego sprawozdania.
Ww sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5
Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2018
przedstawił Przewodn |czący Rady Gminy.
Nię wnoszono uwag. Przewodniczący przeprowadzlł głosowanie. Następnie Rada w
głosowaniu:
- 13- ,,za",0- ,,przeciw'', 0- ,'wstrzym. się''- podjęła uchwałę Nr XXXI/259lŻ0I4 w sprawie
zmian Wieloletni ej Pro gno zy F inansowej na Iata 20 I 4 -20 I 8 .

Ww uchwała stanowi załącznlk nr 3 do niniejszego protokofu.

Ad. pkt 6
Zmtany do budzetu gminy przedstawiła p. Jolanta Smętek' Skarbnik Gminy.
Projekt uchwały w sprawie Zm|an do budzetu gminy na2074 rok przedstawił Przewodniczący
Rady Gminy. Nie wnoszono uwag. Przewodniczący przepro\Ą'adził głosowanie' Następnie
Rada w głosowaniu:
- 13- ,,Za",0- ,,przeciw'', 0- ,,wstrzym. się''- podjęła uchwałę Nr XXXI/26012014 w sprawie
zmian do budzetu gminy na20l4 rok.
Wiw uchwała stanowi załącznik nł 4 do niniejszego protokołu'

Ad. nkt 7
Projekt uchwały w sprawie zacirynięcia poŻyczki pLatniczej na wyprzedzające finansowanie
dztałafi ze środków pochodzących z budzetu Unii Europejskiej w ramach Funduszu
Europejskiego PRoW na |ata 2007-2013 przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Nie
wnoszono uwag. Przewodniczący plzeprowadził głosowanie. Następnie Rada w głosowaniu:
- 73- ,,Za",0- ,'przeciw'', 0- ,,wstrzym. się"- podjęła uchwałę Nr XXXI/26112014 w sprawie
zaciągnięcia poŻyczkt płatntczej na wyprzedzające finansowanie działań Zę Środkow
pochodzących zbudżętu Unii Europejskiej w ramach Funduszu Europejskiego PRoW na lata
Ż007-2013'
Wiw uchwała stanowi załącznlknr 5 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 8
Projekt uchwały w sprawie zaciryntęcia długoterminowej poŻyczki na budowę
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy osięciny przedstawił Przewodnlczący
Rady Gminy. Nie Wnoszono uwag. Przewodniczący przeprowadził głosowanie. Następnie
Rada w głosowaniu:
- 13-,,za",0-,,przeciw''' 0-,,wstrzym. się''- podjęła uchwałę Nr XXXI/262120],4 w sprawie
zaciągnięcia długoterminowej poŻyczkt na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków na

terenie Gminy osięciny.
Ww uchwała stanowi załączniknr 6 do niniejszego protokołu'

Ad. pkt 9
Projekt uchwały w sprawie wyraŻenia zgody na za-warcie Porozumienia we współpracy na

rzęcz obszaru Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Powiatu Radziejowskiego na lata 2014-

2O2O przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Nie wnoszono uwag. Przewodniczący
przeprowadził głosowanie. Następnie Rada w głosowaniu:



- 13- ,,Za",0- ,,przeciw'', 0- 
',wstrzym. 

się''- podjęła uchwałę Nr XXXI/26312014 w sprawie
wrytażenia zgody na Zawa:cię Porozumienia we współpracy na rzecz obszaru Rozwoju
Społeczno-Gospodarcze go Powiatu Radziej owskie go na lata 20 I 4 -2020.
W/w uchwała stanowi załącznlk nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 10
Projekt uchwały w sprawie vryraŻenia opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w
Radziejowie wymieniającej uchwałę w sprawie okręgów wyborczych przedstawił
Przewodniczący Rady Gminy. Nie wnoszono uwag' Przewodniczący przeprowadził
głosowanie. Następnie Rada w głosowaniu:
- 73- ,,Za",0- ,,przeciw'', 0- ,,wstlzym. się''- podjęła uchwałę Nr XXXI/26412014 w sprawie

Wrażęnia opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Radziejowie wymieniającej uchwałę
w sprawie okręgów wyborczych.
W/w uchwała stanowi załączniknr 8 do niniejszego protokołu.

Po podjęciu w/w uchwały Przęwodniczący Rady Gminy ogłosił l0 minutowąprzerwę.

Ad. pkt 11

Głos zabrał komendant policji powiatowej p. Sławomir Kosiński. Poinformował, że ma
kontakt telęfoniczny z Wójtem i Przewodnrczącym Rady Gminy, wymieniane są informacje
nt. sytuacji' stanu bezpieczenstwa gminy osięciny. Są przeprowadzane róŻnego rodza1u akcje'
od pewnego czasu w Urzędzie Gminy znajduje się tzw. punkt ptzyjęć, intęresantów, na
przestrzeni tego okresu policjanci przyjmowali interesantów na sali obrad t okazało się, ze to
była dobra decyzja, spotkało się to z duŻąaprobatą społeczeństwa. Tęrazjest pomieszczenie
na parterze z lepszym dostępem. Ponadto komendant poinformował, żę bardzo dobrze
kształtuje się wspołptaca Z miejscowymi szkołami, policjanci odbyli Szereg spotkań z
opiekunami, rodzicami i uczniami. Reakcj a j est pozl'tywna.
Na terenie gminy nie ma wielkiej przestępczości dotyczącej rozbojow, jest w miarę spokojnie.
Są częste akcje wyposazone w 2-3 radiowozy, interweniuje 8- 10 policjantów.
Na koniec komendant podziękował za doftnansowanie na paliwo i zakup narkotesterów.

Głos zabrał radny Cybulski_ zwtocił się do policjantów odnośnie monitoringu, Żeby był
częściej przeglądany, bo sągrupy, które robią,,palenie gum'' szczego|nte w weekend.

Komendant Kosiński odpowiedział, Że monitoring jest sprawdzany i w takich przypadkach są
nakładane kary, właśnie na podstawie monitoringu'

Głos zabrał radny Rolewski_ poprosił komendanta Kosińskiego o odpowiedŹ, czy likwidacja
posterunku była dobrym kierunkiem, czy nie' jakie byłoby stanowisko komendanta gdyby
samorząd chciał przywrócenia posterunku, bo np. we Włocławku są przywTacane'

Komendant Kosiński odpowiedział, Żę ładnie to wygląda w zapisach gazetowych, ale

posterunki które w nazwle były posterunkami lepiej byłoby gdyby były komisartataml, jeŻelt

chodzi o zespół dzielnicowy jest to praktycznie to samo co u nas punkt przyjęc,jest to zabteg
kosmetyczny, który dobrze wygląda. Jest to zespół dzielnicowy. Na naradzię z udziałęm
ministra mówiono o oszczędnościach związanych z likwidacjąposterunków policji.
Zdanięm komendanta punkt przyjęÓ interesantów spełnia swoje wymogi'

Według radnego Rolewskiego jest to proteza obiektu, który po 15.30 jest juŻ zamkntęty.
Sprawozdanie Ze Stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy osięctny za2013 rok stanowi

załącztik nr 9 do niniejszego protokołu'



Ad. pkt 12
Sprawozdanie z działaLności Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej Za 2013 rok
przedstawiła p. Krystyna Pawlak, kierownik Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej.
Nie wnoszono uwag.
Wiw sprawozdanię stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu'

Ad. pkt 13
ocenę zasobów pomocy społecznej dla Gminy osięciny za20l3 rok przedstawiła p' Krystyna
Pawlak, kierownik Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej.
Nie wnoszono uwag.
W/w sprawozdanię stanowi załącznik nr l0 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 14
- wniosek radnego Cybulskiego o zwiększenie ilości słupów ogłoszeniolvych, ze względu na
to, ze ogłoszenia sąwieszane na dtzęwach' Ewentualnie tablice ogłoszeniowe.
- wniosek radnego Kozińskiego o łatanie dróg;
- wniosek radnego Aleksandrzaka o napisy Znazwami miejscowoŚci.

Po zrealizowaniu wszystkich punktów z porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy
podziękował wszystkim obecnym i zamknfl obrady XXXI Sesji Rady Gminy.
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Sporządziła:
Magdalena Malec


